
 
 

 
 

Referat af bestyrelsesmøde i RPF 

Tid: 08.11.2022 kl. 19.00 

Sted: Klubhuset/cafeteriet i Himmelev Hallen 

Deltagere:  Bestyrelse, Lasse Kjeldsen og Claus Emil Clemmensen. Vive deltager virtuelt 

Afbud: Brian, Karina og Claus Emil 

Dagsorden 

1. Godkendelse af dagsorden  

a. Godkendt. 

2. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmødet d. 18.10.2022  

a. Godkendt. 

3. Sonderende møde om muligt samarbejde med HB Køge/Capelli Sport 

a. Mundtligt oplæg af HB Køge/Capelli Sport 

b. Diskussion af samarbejdsmulighederne 

c. Beslutning om det videre forløb og strategiudvikling 

i. Enighed om at fortsætte sonderingerne, og vi nedsatte en arbejdsgruppe (Dan Cor-

nelius, Lasse Kjeldsen, Michelle Vive, Kasper Hvid, Brian Tronøe og Claus Morten-

sen), som mødes d. 23.11.2022. Lasse vil oprette et fælles-googledokument til ind-

skrivning af ideer m.m. 

ii. Claus vil kontakte Roskilde KFUM for at høre nærmere om deres samarbejde med 

HB Køge/Capelli Sport 

4. Status på klubhusprojektet i samarbejde med Himmelev Gymnasium 

a. Projektudvikling og finansiering heraf  

i. Vi besluttede at afsætte en reserve på 50 t.kr. til udvikling af projektet, hvis den 

eksterne finansiering ikke rækker.  

ii. Himmelev Gymnasium har indikeret også at ville bidrage med finansiering. 

iii. Dan vil spørge BOSJ om evt. bidrag, idet de også er interessent i projektet. 

iv. Claus vil følge op på, om Roskilde Kommune vil bidrage. 

b. Samspil med forventet udvikling af Himmelev Idrætscenter de kommende år  

i. Det er ikke p.t. muligt at skitsere evt. samspil, idet Himmelev Idrætscenterprojektet 

er meget usikkert. 

5. Status på projekt børnebold  

a. Status i forhold til projektplan 

b. Det videre forløb i den resterende projektperiode til juni 2023 

i. Udsat til senere møde. 

6. Indvielsen af Kunst 2 fredag d. 11.11. 

a. Claus orienterede om arrangementet. 

7. Status på julearrangementet d. 20.12.  

a. Vive gav en status: 30 har tilmeldt sig, og Vive har afklaret arrangementet med restauran-

ten samt skrevet til deltagerne. 



 
 

 
 

8. Punkter fra årshjulet 

a. Drøfte datoer og køreplan for generalforsamling  

i. Tirsdag d. 28.02.2023 kl. 19.00 i cafeteriet med sædvanlig køreplan. 

b. Sætte dato og indkalde til Klubtrappe/skal vi holde mødet?  

i. Erstattes af holdledermødet, og Claus skriver om det til holdlederne. 

c. Gøre klar til Pigecamp næste år, aftale med Pixi, booke bane og lokaler, og sende invitation 

ud, så folk kan købe det som julegave  

i. Claus kontakter Michael Pixi Andersen og aftaler om muligt samme model som i 

2022. 

9. Næste bestyrelsesmøde er d. 13.12.2022 kl. 19.00. 

10. Eventuelt, 

a. Tale ved julefrokosten, kom gerne med input. 

b. Udsende lille skriv kvartalsvist om, hvad bestyrelsen arbejder med. 

c. Lars holder møde med vores revisor, John Lorey og Karina om samarbejdet mellem os og 

revisor. 
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